新能源示范研发基地项目

项目内容和规模：规划占地750亩，主要建设新能源研发中心、成果转化基地、展示中心等。
    投资估算及资金来源：本项目总投资23245万美元，项目资金由本项目单位和其他企业共同解决。
市场分析：本项目应国家发展大战略和业务发展的需要，将大力引进上下游产业和配套项目，形成产业集群。
经济效益分析：香河县项目预计五年内导入10万名高端人才，后期逐年递增。产业导入：高端科研人员预计10000人左右；连带家庭：预计30000人左右；产业配套部分：预计导入30000人左右；文化及生活配套部分：预计导入30000人左右。
建设条件：河北香河环保园区属于京津冀一小时经济圈的黄金节点。目前园区已实现九通一平，基础设施建设完备。
中方承办单位概况：河北香河新环保园区为河北省唯一一家政府批准的离北京最近定的省级环保园区，坚持“政府推动、企业运营、市场运作”的发展模式，由国兴环球土地整理开发有限公司负责园区的整体开发、基础设施建设、招商引资工作。
合作方式：独资、合作
联络方式
联 系 人：荣蓉          邮    编：065400
联系电话：13811938196    传    真：0086-316-7678900
通信地址：河北香河环保园区产业服务中心 
电子邮箱：80625488@qq.com


New Energy demonstration Research and Development Base Project

Project content and scale: the plan covers an area of 750 mu, mainly builds new energy research and development center, achievement transformation base, exhibition center and so on.
Investment estimate and source of funds: the total investment of the project is US $232.45 million, and the project funds are solved jointly by the project unit and other enterprises.
Market analysis: according to the needs of national development strategy and business development, the project will introduce upstream and downstream industries and supporting projects to form industrial clusters.
Economic benefit analysis: Xianghe county project is expected to introduce 100000 high-end talents in five years, and increase gradually year by year.Industry introduction: High-end scientific research staff is expected to be about 10000 people; associated families: estimated about 30000 people; industry support part: expected to import 30000 people; Culture and living supporting part: estimated to import 30000 people.5) Construction conditions: Hebei Xianghe Environmental Protection Park belongs to the golden node of one hour economic circle of Beijing, Tianjin and Hebei.At present, the park has achieved nine links and one level, infrastructure construction is complete.
Overview of the Chinese contractors: Hebei Xianghe New Environmental Protection Park is the only provincial environmental protection park approved by the government of Hebei Province, which is the closest to Beijing. It adheres to the development model of "government promotion, enterprise operation and market operation".Guoxing Global Land consolidation and Development Co., Ltd. is responsible for the overall development of the park, infrastructure construction, investment.
the mode of cooperation: sole proprietorship, cooperation
contact information
Associate member: Rong Rong post editor: 065400
Contact: 1381 1938196     Tax: 0086-316-7678900
Address: Hebei Xianghe environmental protection park industry service center
E-mail: 80625488@ qq.com
新能源汽车项目
项目内容和规模：项目占地500亩，建立新能源汽车研发、生产中心，生产新能源乘用车、专用车、特种车辆以及电池、电机等配套关键零部件。
投资估算及资金来源：预计总投资3.2亿美元
市场分析：新能源汽车产业是国家“十三五”期间重点培育和发展的战略性新兴产业之一，京津冀新能源汽车产业基地项目建设顺应了当前国家新能源汽车产业发展的趋势，项目采取多方合作、自主创新的模式，优势互补，共同发展，定能够在京津冀中心区域建立一座北方新能源车辆之城。
经济效益分析：该项目预销售收入可达3亿元，实现利税5000万元。
建设条件：项目选址霸州市，地处京、津、雄核心区，区位优越，交通便利，地理位置得天独厚，基础配套设施齐全，具备承接高科技、外向型的大、中型企业的需求。
中方承办单位概况：霸州市京龙车辆有限责任公司于2007年成立。公司地处霸州市经济技术开发区，公司占地面积125400平方米，建筑面积54420.9平方米。公司拥有办公楼、科研楼、宿舍楼、食堂、配电室、涂装车间、焊装车间、零部件车间、装配车间、大型物资库、检测试验中心、地源热泵中央空调配套设施及各种加工设备181套，主要生产、加工、销售车辆底盘及汽车零部件。
合作方式：合资合作
联系人及联系方式：杨会良  0086-316-7867316

New energy car project
Project content and scale:The project covers an area of 500 mu, the establishment of new energy vehicle R & D and production center, the production of new energy vehicles, special vehicles, special vehicles and battery, motor and other key components.
Investment estimates and sources of funds:The total investment is expected to be USD320 million
Market analysis:The new energy automobile industry is one of the strategic new industries which are nurtured and developed in 13th Five-Year. The construction of the Beijing Tianjin Hebei new energy auto industry base project conforms to the trend of the current national new energy auto industry development. The project adopts the mode of multi cooperation and independent innovation, and the advantages complement each other and develop together. It is possible to build a new Northern energy vehicle city in Beijing, Tianjin and Hebei.
Economic benefit analysis:The pre sale revenue of the project can reach 300 million yuan, and the profit and tax will be 50 million yuan.
Construction conditions:The site is located in Bazhou, which is located in the Beijing, Tianjin and male core areas. The location is superior, the traffic is convenient, the geographical position is unique, the basic supporting facilities are complete, and the demand for large and medium-sized enterprises to undertake high-tech and export-oriented enterprises is required.
General situation of China's contractors:Bazhou Jinglong Vehicle Co., Ltd. was founded in 2007. The company is located in Bazhou economic and Technological Development Zone. The company covers an area of 125400 square meters, and its construction area is 54420.9 square meters. The company has 181 sets of office building, scientific research building, dormitory building, dining hall, dining hall, distribution room, painting workshop, welding shop, welding shop, spare parts workshop, assembly workshop, large material storehouse, testing center, central air conditioning equipment of ground source heat pump and all kinds of processing equipment, mainly producing, adding, selling vehicle chassis and auto parts.
Mode of cooperation:Joint venture cooperation
Contacts and ways of contact:   Yang Huiliang   0086-316-7867316

年产3000万千瓦时农业光伏项目
项目内容：项目拟占地1000亩，总建筑面积5万平方米，主要建设光伏大棚、冷库、综合办公楼及其他辅助用房。项目建成后将增加发电收入。项目投产后，正常年产蔬菜、水果4000万吨，发电3000万千瓦时。
投资估算及资金来源：项目计划总投资6000美元，拟利用外资2500万美元。
市场分析：光伏农业一体化并网发电，将太阳能发电、现代农业种植和养殖、高效设施农业相结合，形成光伏发电、节能减排、节约土地、农业增产、农民增收多项效益并行的新格局。
经济效益分析：项目建成后，正常年发电3000万千瓦时，预期年产值将达到7000万美元、利税250万美元。
建设条件：项目地址位于大城县广安镇肖零巨村，地理位置优越，交通便利，是项目建设理想厂址。
项目单位概况：河北舒枣醇酒业有限公司位于河北省大廊坊市大城县肖零巨村。公司集营养白酒开发、生产、销售为一体。该技术通过省级科技成果鉴定，填补了我国以枣酿造白酒的空白，是农业产业化龙头企业。
合作方式：合资、合作                 
联 系 人：杨中华
联系电话：0086-0316-13831659151          
通信地址：大城县广安镇肖零巨村   
邮     箱：hbszcjy@163.com


Agricultural photovoltaic project with an annual output of 30 million kWh
[bookmark: _GoBack]Project content: the project will cover an area of 1, 000 mu, with a total construction area of 50,000 square meters. It will mainly build photovoltaic sheds, cold storage, comprehensive office buildings and other auxiliary buildings. After the project is completed, it will increase the income of power generation. After the project is put into operation, the normal annual production of vegetables will be increased. Fruit 40 million tons, power generation 30 million kilowatt-hour.

Investment estimate and capital source: the total investment of the project plan is 6, 000 US dollars, and the foreign capital is expected to be 25 million US dollars.

Market analysis: photovoltaic agriculture integrated grid power generation, solar power generation, modern agricultural planting and breeding, efficient facilities agriculture, the formation of photovoltaic power generation, energy conservation and emission reduction, land conservation, agricultural production, 
Economic benefit analysis: after the project is completed, the normal annual power generation 30 million kilowatt-hours, the annual output value is expected to reach 70 million dollars, profits and taxes of $2.5 million.

Construction conditions: the project address is located in Xiaotu Village, Guang'an Town, Dacheng County, with superior geographical location and convenient transportation, and is the ideal site for project construction.

Overview of project unit: Hebei Shu Jujube Wine Co. Ltd is located in the city of Langfang County in Hebei province Xiao Ling Ju village. The company set the development of liquor production, nutrition, sales as a whole. The technology through the provincial scientific and technological achievements, to fill our blank of jujube brewing liquor, is the leading enterprises of agricultural industrialization.

Mode of cooperation: joint venture, cooperation

Associate: Yang Zhonghua

Contact:0086-0316-13831659151

Address: Guang'an Town, Dacheng County Xiao Zero Giant Village

E-mail: hbszcjy@163.com


300Wh/kg高能量密度长寿命动力电池开发项目
项目内容和规模：采用高速匀浆及分层涂布技术，构筑高面容量极片，并在此基础上结合专用离子液体电解液优化电池循环、倍率性能，提升电池能量密度至300Wh/kg以上，产能可达到原有产线的1.2倍以上。
投资估算及资金来源：不包括厂房、结合原有设备的基础上进行设备升级及技术革新，投资约120万美元。
市场分析：国家在十三五规划中明确未来将继续重点支持电动汽车，燃油车退市将逐步被提上时间表。而作为消费者购买电动汽车最大的疑虑就是续航里程。300Wh/kg电池是实现长续航的基础，也将为电动汽车的推广奠定基础，未来市场巨大。
经济效益分析：以目前动力电池约1000元/kWh的价格估算，如产能达到1GWh，则总销售额将达10亿人民币以上，即使结合电池价格逐步下降的情况，销售额也在6~8亿人民币之间，毛利率按20%计算，则利润在1.2~1.6亿元之间。
建设条件：原有年产1GWh电池产线，且生产线环境满足高镍电池生产需求。
承办单位概况：中科廊坊过程工程研究院、中国科学院过程工程研究所廊坊分部。
合作方式：技术开发、技术转让等
联系人及联系方式：张兰，zhagnl@ipe.ac.cn，13811722884


Development of 300Wh/kg High-Energy Density Long-Life Power Battery
Content and Scale of Project: In such battery, high surface capacity pole piece is formed through the application of high speed homogenate and layered coating technology. Then the specialized electrolyte of ionic liquid is added to optimize the cycling and rate properties of battery, through which the battery energy density can reach over 300Wh/kg, and the capacity can reach over 1.2 times of the existing product line.
Investment Estimation and Sources of Funds: The investment will be 1.2 million dollars for equipment upgrading and technical improvement on the basis of existing equipment (excluding factory buildings) .
Market Analysis: It has been clearly stated in China’s 13th Five-Year Plan that the development of electric automobile will continue to be focused on and supported by the country, and that the delisting of fuel vehicle will be gradually taken into practice. While endurance mileage is the biggest doubt for the buyers of electric automobile. The battery with 300Wh/kg has laid a good foundation for long-time endurance as well as the popularization of electric automobile. And it has large potential for future market.
Economic Benefit Analysis: Estimating that the current price for power battery is approximately 1000 Yuan/kWh, the total sales will reach over 1 billion RMB provided that the capacity reaches 1GWh. Even the battery price decreases gradually, the sales is still between 0.6 billion and 0.8 billion. And the profit will be 0.12 billion to 0.16 billion Yuan if the gross profit rate is 20%.
Conditions for Construction: There is an existing production line of 1GWh battery, and the production line environment can meet the demand of nickelic battery production.
About Organizer:The project is organized by LangFang Institute of Process Engineering, Chinese Academy of Sciences; Institute of Process Engineering of Chinese Academy of Sciences, Langfang Branch.
Mode of Cooperation:Technology Development,Technology Transfer, etc.
Contact: Zhang Lan ,zhagnl@ipe.ac.cn，13811722884

锂离子电池开发项目
项目内容和规模：采用独有的极片设计制备技术及电解液，制备适用于低温至室温环境的消费电子产品用电池，适用于笔记本电脑、平板电脑、手机等，尤其适用于冬奥会等低温场合。
投资估算及资金来源：不包括厂房、结合原有设备的基础上进行设备升级及技术革新，投资约80万美元。
市场分析：低温电池是冬季运动项目中必不可少的产品，且在特殊应用场合也有广阔的应用前景。以平昌冬奥会为例，仅冬奥会期间访客即超500万，仅计算手机电池，iPhone目前更换电池的价格约为200元，仅此项市场规模即可达到10亿。
经济效益分析：低温电池价格与普通电池相比，每Ah增幅不超过20%，在5~6人民币之间。即使适用于iPhone的异形电池模具投资也在可控范围内，效益可观。
建设条件：原有标准化锂离子电池产线，且产线环境满足行业标准需求。
承办单位概况：中科廊坊过程工程研究院、中国科学院过程工程研究所廊坊分部
合作方式：技术开发、技术转让等
联系人及联系方式：张兰，zhagnl@ipe.ac.cn，13811722884





Development of Lithium-ion Battery 
Content and Scale of Project: In this project, the unique electrode design preparation technology and electrolyte have been applied to the preparation of consumer electronics used in environments ranging from low temperature to room temperature. The batteries are suitable for laptops, tablet personal computers and mobile phones, and they are particularly suitable for low temperature occasions such as Winter Olympic Games.
Investment Estimation and Sources of Funds:The investment will be 0.8 million dollars for equipment upgrading and technical improvement on the basis of existing equipment (excluding factory buildings) .
Market Analysis: Low-temperature batteries are indispensable for winter sports and there is a brilliant prospect for special applications of such batteries. Taking Pyeongchang Winter Olympics for instance, the number of visitors during Winter Olympics has exceeded 5 million, and if only mobile phone batteries are calculated, it costs 200 Yuan for battery replacement of each iPhone, then the market scale for only low-temperature batteries can reach 1 billion.
Economic Benefit Analysis: Compared with ordinary batteries, the price of low-temperature batteries increases no more than 20% (between 5 and 6 RMB)per Ah. The investment in special-shaped battery molds for iPhone is also within the controllable range and the benefits are considerable.
Conditions for Construction:There is an existing standardized production line of lithium-ion battery, and the production line environment can meet the industrial standards requirements.
About Organizer:The project is organized by LangFang Institute of Process Engineering, Chinese Academy of Sciences; Institute of Process Engineering of Chinese Academy of Sciences, Langfang Branch.
Mode of Cooperation:Technology Development,Technology Transfer, etc.
Contact: Zhang Lan ,zhagnl@ipe.ac.cn，13811722884
生物天然气项目
项目内容和规模:本项目依托自主知识产权的汽爆和固态发酵技术，可以多种作物秸秆为原料，年处理20万吨秸秆，联产乙醇、压缩生物天然气和木塑复合环保材料。
投资估算及资金来源:预计投资人民币8000万美元，企业自筹和银行贷款。
市场分析：乙醇和压缩生物天然气为可再生能源，木塑复合环保材料为新型建材，市场需求量巨大。
经济效益分析：项目建成后，预计年销售收入2.9亿元。
建设条件：需相应的标准化厂房、场地，生产线环境满足行业标准需求。
承办单位概况：中科廊坊过程工程研究院、中国科学院过程工程研究所廊坊分部
合作方式：技术转让、合作开发等
联系人及联系方式：王岚，15810204973










Compressed Bio-Natural Gas 

Content and Scale of Project:The project relies on the steam explosion and solid-state fermentation technologies (with independent intellectual property rights) that can deal with 200,000 tons of straw from various crops per year, realizing the cogeneration of ethanol, compressed bio-natural gas and environmentally friendly wood-plastic composites.
Investment Estimation and Sources of Funds: The investment is expected to be 80 million RMB/dollars raised by enterprises themselves and bank loan.
Market Analysis:As ethanol and compressed bio-natural gas are renewable energies, and environmentally friendly wood-plastic composites are new building materials, they are of great demand in the market.
Economic Benefit Analysis:The annual sales income is predicted to be 0.29 billion Yuan after the establishment of this project.
Conditions for Construction:The standardized workshops and venues are required, and the production line environment can meet the industrial standards requirements.
About Organizer:The project is organized by LangFang Institute of Process Engineering, Chinese Academy of Sciences; Institute of Process Engineering of Chinese Academy of Sciences, Langfang Branch.
Mode of Cooperation:Technology Transfer, Cooperative Development, etc.
Contact: Wang Lan, 15810204973



年产30万支直通式真空太阳能集热管及2万套太阳能自动跟踪器项目
项目内容：项目拟占地面积50.5亩，年产30万支直通式真空太阳能集热管、2万套太阳能自动跟踪器。
投资估算及资金来源：项目总投资7900万美元，拟利用外资3000万美元。
市场分析：太阳能跟踪器是保持太阳能电池板随时正对太阳，让太阳光的光线随时垂直照射太阳能电池板的动力装置，采用太阳能跟踪器能显著提高太阳能光伏组件的发电效率。广泛应用于轨道交通、汽车制造、节能性建筑、以及其他建筑业和航空工业，市场前景广阔。 
建设条件：项目拟建区域基础设施完善，土地平整，交通便利。
经济效益分析：项目建成达产后，预计年可实现产值17647万美元，利润4117万美元，上缴税金1404万美元。
中方承办单位概况：河北桑源太阳能科技有限公司，法人代表：薄程颖。
合作方式：合资或合作。
联系方式：
联系人：贾磊  
电话或传真：0086-316-3314044
通讯地址：北京东燕郊开发区行宫东大街1号 
邮编：101601
电子邮箱：vrabbit@yanjiao.gov.cn
The project of manufacturing 300,000 straight-through evacuated solar collector tubes and 20,000 sets of solar energy automatic tracking device per year
Project Content: Covering an area of 50.5 mu, the project plans to manufacture 300,000 straight-through evacuated solar collector tubes and 20,000 sets of solar energy automatic tracking device per year .
Investment Estimation and Fund Source: The total investment is $79 million. It proposes to utilize $30 million of foreign capital.
Market Analysis：Solar energy automatic tracking device helps solar panels directly facing the sun at any times, in which way it keeps the sun shining  on the solar panels vertically at all times. 
Benefit Analysis: After completion and production, the project is expected to achieve an annual output of $174.67 million. The profit and taxes are estimated to be $41.17 million and $14.04.
Construction Conditions: With flat land and convenient transportation, the region has good infrastructure.
General Description of Chinese Sponsor: Hebei Sangyuan solar energy technology co., ltd. Legal representative: Bo Chengying.
Cooperative Form: Joint venture or cooperation.
Contact Way：
Contact Person:Jia Lei.        
Tel：0086-316-3313044 Fax: 0086-316- 3313044 
Address: 1 Xinggong East Street,Yanjiao, East of Beijing, China
Post Code: 101601   E-mail: vrabbit@yanjiao.gov.cn


